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Tapahtumatoimikunnan kokoukseen osallistuvat tori-isäntä Jarmo 
Bamberg ja kiertävän Sonkajan kylätoripäivän osalta Riitta Kareinen. He 
kertovat omalta osaltaan saamistaan toripäivien palautteista ja toripäivien 
onnistumisista kokonaisuutena. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Ahokas Marjut 
 

Päätösehdotus Tapahtumatoimikunta 
 
1.  kuulee Jarmo Bambergia ja Riitta Kareista. 
 
2. käy keskustelua toripäivien palautteista sekä mahdollisista 
toiveista tulevien kesien toripäiviin. 
 

Päätös Tapahtumatoimikunta 
 
1.  kuuli Jarmo Bambergia ja Riitta Kareista. 
 
Tori-isäntä kertoi, että kesätoreista saatiin hyvää palautetta sekä 
ohjelmista, teemoista että järjestelyistä.  
 
Toripäivillä oli paljon kävijöitä tänä kesänä. Eniten kävijöitä oli 
Lapset, nuoret ja liikenne päivässä sekä Lomalaisten toripäivässä.  
 
Kylätoripäivä onnistui hyvin, kävijöitä oli noin 200 henkilöä. Olisi 
toivottavaa, että saataisiin myyjiä päivään lisää.  
 
Riitta Kareinen kertoi, että Sonkajan kiertävästä kylätoripäivästä oli 
myös saatu hyvää palautetta, kävijät olivat tyytyväisiä, 
kyläyhdityksen kahvion myynti oli onnistunutta ja parkkialuetta 
saatiin järjestettyä riittävästi. 
 
2. kävi keskustelua toripäivien palautteista sekä mahdollisista 
toiveista tulevien kesien toripäiviin. Todettiin myös, että ilmaisten 
linja-autokyyditysten käyttäjiä kylätoripäivään on melkoisen vähän. 
Jatkossa pohditaan varataanko toripäivään linja-autokuljetuksia. 
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